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ZITTING GEMEENTERAAD 

VAN DONDERDAG 25 NOVEMBER 2021 

Digitale zitting 

 

De gemeenteraad, regelmatig bijeengeroepen, is op donderdag 25 november 2021 om 19.30uur digitaal 

bijeengekomen. 

 

Aanwezig: Annick Vermeulen, burgemeester 

Arnold Naessens, Ann Devriendt, Peter Haesaert, Jurgen Dehaemers, Charlotte 

Vermeulen, Ellen Goes, schepenen 

Ann Pattyn, Eddy De Wispelaere, Günther Descheemaecker, Ilse Demeulemeester, 

Katrien Vanrobaeys, Katrien Walcarius-De Maré, Krista Vander Meulen, Martine De 

Meester, Martine Vanhollebeke, Pol Denys, Sofie Pollet, Stijn Timmerman, Wino 

Debruyne, Wouter Vlaemynck, Ivan Lahousse, Paul Crutelle, Jochen Bruneel (vanaf 

punt 2), raadsleden 

Bart Vergote, voorzitter 

Sabine Vermeire, algemeen directeur 

Verontschuldigd: Dominiek Sneppe, Jean-Pierre De Groodt, raadsleden 

Voorzitter: Bart Vergote 
 

 

De voorzitter verklaart de vergadering voor geopend. 

 

De gemeenteraad gaat over tot de agenda. 

 

 

OPENBAAR 

 

 

1. JURIDISCHE ZAKEN - ONTSLAG VAN EEN RAADSLID - KENNISNAME 

 

Afwezigen voor dit punt: Jochen Bruneel en Martine De Meester 

 

Beraadslaging 

Burgemeester Annick Vermeulen bedankt gewezen raadslid Bart Haesaert en wenst hem alle succes toe bij 

zijn nieuwe job als diensthoofd technische dienst bij de gemeente Zedelgem. Raadslid Stijn Timmerman 

bedankt Bart Haesaert voor zijn voortreffelijke inzet en wenst hem eveneens alle succes toe. 

 

De gemeenteraad neemt kennis van de mail van 10 november 2021 van de heer Bart Haesaert, raadslid van 

de fractie CD&V-Nieuw, waarbij hij zijn ontslag als raadslid indient en van de ontvangst van het ontslag door 

de voorzitter van de gemeenteraad op 12 november 2021. Conform artikel 13, eerste lid, van het decreet 

lokaal bestuur wordt het ontslag definitief van zodra de voorzitter van de gemeenteraad de kennisgeving 

ontvangt. 

Conform artikel 13, derde lid, van het decreet lokaal bestuur blijft de heer Bart Haesaert zijn mandaat als 

gemeenteraadslid uitoefenen tot zijn opvolger is geïnstalleerd, behalve als het ontslag het gevolg is van een 

onverenigbaarheid hetgeen het geval is want vanaf 15 november 2021 is Bart Haesaert personeelslid bij de 

gemeente Zedelgem; 

Het mandaat van de heer Bart Haesaert als gemeenteraadslid eindigt zodoende op 14 november 2021. 

 

 

2. JURIDISCHE ZAKEN - AANSTELLING VAN EEN OPVOLGER - ONDERZOEK GELOOFSBRIEVEN EN 

EEDAFLEGGING - BESLISSING 

 

Afwezig voor dit punt: Martine De Meester 
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Beraadslaging 

Raadslid Stijn Timmerman verwelkomt raadslid Jochen Bruneel en wenst hem alle succes toe. 

 

In zitting van de gemeenteraad van 25 november 2021 heeft raadslid Bart Haesaert conform artikel 13 van 

het decreet lokaal bestuur ontslag genomen. Er dient een opvolger aangesteld te worden volgens artikel 14. 

De opvolger, Jochen Bruneel, wenst het mandaat als raadslid op te nemen. 

De geloofsbrieven van de heer Jochen Bruneel worden onderzocht. 

Er wordt vastgesteld dat betrokkene voldoet aan de verkiesbaarheidsvereisten van artikel 6 § 3 van het 

decreet lokaal bestuur. Aan de hand van de ingediende stukken kan worden geoordeeld dat de heer Jochen 

Bruneel zich niet bevindt in een onverenigbaarheid zoals bepaald in artikel 10 van het decreet lokaal 

bestuur. 

De heer Jochen Bruneel, wonende Dr. Adriaensstraat 25 te 8210 Zedelgem, legt, conform artikel 6 § 3 van het 

decreet lokaal bestuur, de eed af in handen van de voorzitter. 

De akte van eedaflegging wordt ondertekend. 

De heer Jochen Bruneel wordt aangesteld als raadslid van de fractie CD&V-Nieuw, in de gemeenteraad van 

de gemeente Zedelgem vanaf 25 november 2021. 

 

 

3. JURIDISCHE ZAKEN - DELEGATIE HANDTEKENINGSBEVOEGDHEID VOORZITTER - KENNISNAME 

 

Afwezig voor dit punt: Martine De Meester 

 

Beraadslaging 

Raadslid Eddy De Wispelaere zegt dat het hem verwondert dat deze beslissing nooit eerder voorgelegd werd 

voor de vorige voorzitters (hij raadpleegde het archief met beslissingen en hij vond een gelijkaardige 

beslissing niet terug). Het raadslid vraagt zich af waarom dit nu wel het geval is. Raadslid Eddy De Wispelaere 

voegt toe dat de voorzitter steeds zelf punten kan agenderen op de agenda van de gemeenteraad. Algemeen 

directeur Sabine Vermeire antwoordt dat de delegatie niet nieuw is, de vorige voorzitters delegeerden ook 

steeds hun handtekening naar de burgemeester. Dit is praktisch omdat de burgemeester steeds nabij is voor 

de ondertekening van stukken in het gemeentehuis. Tot voor nu gebeurde de delegatie steeds schriftelijk en 

afzonderlijk, per document. Met deze beslissing is er een algemene beslissing zodat de ondertekening steeds 

kan gebeuren zonder dat er over en weer gemaild moet worden voor toestemming. Hiermee wordt er tijd en 

werklast uitgespaard en wordt er dus efficiënter gewerkt. Sabine Vermeire licht toe dat er nu steeds 

ondertekening mogelijk is zonder afzonderlijke toestemming; de delegatie kan wel steeds ingetrokken 

worden. 

 

De gemeenteraad neemt kennis van de beslissing van de voorzitter om zijn handtekeningbevoegdheid te 

delegeren aan de burgemeester en dit conform artikel 281 decreet lokaal bestuur.  Deze beslissing kan ten 

allen tijde worden ingetrokken.  

 

 

4. JURIDISCHE ZAKEN - POLITIEREGLEMENT AFFICHERING HUURPRIJZEN - BESLISSING  

 

Beraadslaging 

Raadslid Günther Descheemaecker verwijst naar de digitalisering van de affichering en betreurt het dat 

digitaal de norm geworden is. Schepen Arnold Naessens antwoordt dat er gemikt wordt op een succesvolle 

implementatie, vandaar dat er door de vijf gemeenten ingezet wordt op digitale affichering omdat dit het 

meest haalbare scenario is. Raadslid Pol Denys vraagt verduidelijking omtrent de boetes en de schepen licht 

nader toe. 

 

Stemming over dit besluit: 
Voor Tegen Onthouden 

Vermeulen, Annick 

Bruneel, Jochen 

Crutelle, Paul 

Debruyne, Wino 
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Dehaemers, Jurgen 

Demeulemeester, Ilse 

Devriendt, Ann 

Goes, Ellen 

Haesaert, Peter 

Naessens, Arnold 

Pollet, Sofie 

Timmerman, Stijn 

Vander Meulen, Krista 

Vanhollebeke, Martine 

Vanrobaeys, Katrien 

Vergote, Bart 

Vermeulen, Charlotte 

Vlaemynck, Wouter 

Walcarius-De Maré, Katrien 

De Meester, Martine 

Lahousse, Ivan 

De Wispelaere, Eddy 

Pattyn, Ann 

Denys, Pol 

Descheemaecker, Günther 

 

De gemeenteraad beslist op basis van het volgende: 

Wettelijk kader 

- artikel 40 decreet lokaal bestuur 

- de wet van 24 juni 2013 betreffende de gemeentelijke administratieve sancties en haar 

uitvoeringsbesluiten 

- algemeen politiereglement d.d. 23 september 2021, in werking getreden 1 oktober 2021 

- Vlaams woninghuurdecreet d.d. 8 november 2018 van toepassing op alle huurovereenkomsten vanaf 1 

januari 2019 en meer specifiek artikel 4 

- beleidsplan intergemeentelijk samenwerkingsverband (IGS) De Woonwinkel (Beernem-Damme-

Oostkamp-Torhout – Zedelgem) 

Aanleiding 

- uitwerking artikel 4 Vlaams woninghuurdecreet – beleidsplan IGS De Woonwinkel 

Procedure 

- voorbereiding en opmaak ontwerptekst in overleg met de vijf gemeenten en de drie politiezones 

- bespreking met verschillende betrokken administratieve diensten in de vijf gemeenten en de 

woonwinkel 

- afstemming om het reglement in de vijf gemeenten in dezelfde maand op de gemeenteraden te brengen 

Motivatie 

- vanuit IGS De Woonwinkel kwam het voorstel om een reglement op te stellen met betrekking tot het 

afficheren van de huurprijzen en de kosten en lasten conform artikel 4 van het Vlaams 

Woninghuurdecreet 

- artikel 4 van het Vlaams Woninghuurdecreet stelt :” Bij de verhuring van een goed dat bestemd is voor 

bewoning in de ruime zin van het woord, moet elke officiële of publieke mededeling de gevraagde 

huurprijs en de kosten en lasten vermelden(met uitzondering van toeristische verblijven).  De 

geafficheerde huurprijs geldt niet als een bindend prijsaanbod. De bevoegde gemeente kan inbreuken 

op die verplichting bestraffen met een administratieve boete van 50 tot 350 euro. ” 

- deze affichering van de huurprijs hoeft niet meer als de huurprijs ook online te vinden is 

- IGS De Woonwinkel zal in eerste instantie verhuurders in de vijf gemeenten sensibiliseren om zich te 

gedragen conform artikel 4 het Vlaams woningdecreet 

- sanctioneren met administratieve sancties volgt wanneer het sensibiliseren niet heeft geholpen, als de 

verhuurder de huurprijs en kosten en lasten niet vermeldt, zal hij een GAS-boete riskeren 

- de GAS ambtenaren van de vijf gemeenten van IGS De Woonwinkel zullen het reglement op uniforme 

wijze toepassen     

Dossierstukken 

- ontwerptekst politiereglement 
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Besluit 

Artikel 1.- De gemeenteraad keurt de ontwerptekst van het politiereglement op de affichering van de 

huurprijzen als volgt goed:   

  

“Artikel. 1- Het reglement regelt conform artikel 4 van het Vlaamse woninghuurdecreet voor 

woninghuurovereenkomsten de verplichting voor alle verhuurders om bij elke verhuur van een goed dat 

bestemd is voor bewoning, bij elke officiële of publieke mededeling de volgende elementen op te nemen: het 

bedrag van de gevraagde huurprijs en de kosten en lasten. 

De huurprijs en de kosten en lasten moeten niet verplicht worden vermeld op een bord te huur, wanneer er een 

digitaal zoekertje is waarop die informatie terug te vinden is. Is dergelijk zoekertje er niet of ontbreekt daarop 

de huurprijs en/of de kosten en lasten, dan moet deze informatie wél op het bord vermeld worden 

Artikel 2.- Deze verplichting is van toepassing bij elke officiële of publieke mededeling op alle materiële dragers : 

affiches, annonces, publicaties, aankondigingen dagbladen, tijdschriften, internet, facebook,…. 

Artikel 3.- Onder verhuur van een goed bestemd voor bewoning vallen alle vormen van wonen in de ruimst 

mogelijke zin: woningen, tweede verblijven, (studenten-)kamers,… - met uitzondering van de toeristische 

verblijven in de zin van het decreet van 5 februari 2016 houdende het toeristische logies. 

Artikel 4.- De verhuurders of gevolmachtigden moeten voldoen aan deze verplichting.  Er wordt geen 

onderscheid gemaakt tussen professionele verhuurders (immokantoren) en particulieren. 

Artikel 5.  Bij vaststelling van een inbreuk kan een administratieve sanctie worden opgelegd aan de verhuurder 

of zijn gevolmachtigde. 

Artikel 6. Onderhavig reglement vormt een bijlage aan het algemeen politiereglement en past de daarin 

vermelde procedure van administratieve sancties toe.  

Artikel 7: Het reglement treedt in werking op 1 december 2021.  “ 

 

Artikel 2. Het reglement wordt als bijlage toegevoegd aan het algemeen politiereglement d.d. 23 september 

2021. 

Artikel 3. Het politiereglement zal worden bekendgemaakt op de website en worden overgemaakt aan de 

griffie van de politierechtbank en de correctionele rechtbank. 

 

 

5. JURIDISCHE ZAKEN - WIJZIGING ERFPACHTAKTE VLOETHEMVELD - GOEDKEURING 

 

Beraadslaging 

Raadslid Eddy De Wispelaere zegt dat hij indertijd vragen gesteld heeft omtrent de 

vochtigheidsproblematiek van het kamphuis en hij zegt dat schepen Naessens toen antwoordde dat het 

opgelost was. Het probleem is omvangrijker dan verwacht, aldus raadslid Eddy De Wispelaere. Het raadslid 

vraagt of het probleem wel degelijk kan worden opgelost. Schepen Jurgen Dehaemers antwoordt dat een 

expert werd aangesteld en een goed plan van aanpak voor ligt. Schepen Arnold Naessens voegt toe dat de 

vochtigheidsproblematiek niet nieuw is en dat er van ANB druk kwam om het kamphuis in erfpacht te 

nemen. De schepen verduidelijkt dat de nodige garanties gegeven werden voor het oplossen van de 

vochtigheidsproblematiek en dat het gebouw naar grote waarschijnlijkheid tegen de zomer in gebruik zal 

kunnen genomen worden. Het inrichtingsmateriaal dat aangekocht werd, wordt voorlopig gestockeerd in 

een kwalitatieve ruimte.Raadslid Pol Denys vraagt welke kosten ANB op zich neemt. Schepen Arnold 

Naessens antwoordt dat het schilderen door de gemeente zal gebeuren, maar dat de andere werken 

(vochtvrij maken en herpleisteren bvb.) door ANB bekostigd worden. 

 

Stemming over dit besluit: 
Voor Tegen Onthouden 

Vermeulen, Annick 

Bruneel, Jochen 

Crutelle, Paul 

Debruyne, Wino 

Dehaemers, Jurgen 

Demeulemeester, Ilse 

Devriendt, Ann 

Goes, Ellen 
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Haesaert, Peter 

Naessens, Arnold 

Pollet, Sofie 

Timmerman, Stijn 

Vander Meulen, Krista 

Vanhollebeke, Martine 

Vanrobaeys, Katrien 

Vergote, Bart 

Vermeulen, Charlotte 

Vlaemynck, Wouter 

Walcarius-De Maré, Katrien 

De Meester, Martine 

Lahousse, Ivan 

De Wispelaere, Eddy 

Pattyn, Ann 

Denys, Pol 

Descheemaecker, Günther 

 

De gemeenteraad beslist op basis van het volgende: 

Wettelijk kader 

- artikel 40 decreet lokaal bestuur  

- beslissing van de gemeenteraad d.d.17 december 2020 – erfpachtakte Vloethemveld 

Aanleiding 

- samenwerkingsovereenkomst Natuur- en erfgoedproject Vloethemveld - erfpachtakte voor de 

erfgoedsite tussen ANB en gemeente Zedelgem – vochtproblematiek Kamphuis 

Procedure 

- aanstellen landmeter tot opmaak van een opmetingsplan 

- aanstellen dienst vastgoedtransacties voor opmaak ontwerpakte 

- bepalen van modaliteiten van de erfpachtovereenkomst - besprekingen tussen ANB en gemeente 

Zedelgem 

- goedkeuring erfpachtakte Vloethemveld in zitting van de gemeenteraad d.d. 17 december 2020 waarbij 

de clausule werd verwerkt dat het Kamphuis werd overgenomen in de erfpacht op het moment van 

definitieve oplevering van de werken m.b.t. de vochtproblematiek 

Motivering 

- de publiekswerking van het domein en de exploitatie van het Kamp Vloethemveld worden geregeld via 

een samenwerkingsovereenkomst tussen de gemeenten Jabbeke en Zedelgem, ANB en VLM 

- het domein Vloethemveld is eigendom van ANB 

- de verschillende erfgoedelementen behorend tot het Kamp Vloethemveld dienen in functie van de 

publiekswerking voor de toekomst bewaard te worden en om te kunnen genieten van erfgoedsubsidies 

werd daarom beslist deze in erfpacht te geven aan de gemeente Zedelgem en dit conform het 

opmetingsplan opgesteld door de heer Rik Pollet landmeter d.d. 12 november 2019 

- in de erfpachtakte die op 17 december 2020 werd goedgekeurd werden de volgende bepalingen 

opgenomen: 

° het Kamphuis zal wegens het bestaan van vochtproblemen pas in erfpacht worden genomen door de 

gemeente op het moment dat er een definitieve oplevering plaatsvindt en er dus zekerheid bestaat dat 

de vochtproblemen werden verholpen 

° de verzekering van de in erfpacht genomen erfgoedelementen zal gebeuren conform het voorstel van 

Ethias dat als bijlage bij de erfpacht zal worden gevoegd en waarbij een onderscheid wordt gemaakt 

tussen die erfgoedelementen die gerenoveerd werden en die niet en de kunstwerken 

° er wordt een plaatsbeschrijving gemaakt bij het begin van de erfpacht van die erfgoedelementen die 

gerenoveerd werden, voor de andere erfgoedelementen niet, deze worden overgenomen in de staat 

zoals ze zich bevinden 

° de gemeente krijgt de toestemming om het Kamphuis in gebruik te geven aan derden, een model van 

gebruiksovereenkomst zal nog worden opgemaakt in onderling overleg met ANB en de VZW 

Vloethemveld en ter goedkeuring worden voorgelegd aan de gemeenteraad 

- de goedgekeurde erfpachtakte werd tot op heden niet ondertekend omwille van de vochtproblematiek 

in het Kamphuis die niet opgelost geraakte 
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- een plaatsbeschrijving werd opgemaakt en de gemeente deed het nodige om een verzekering af te 

sluiten 

- in zitting van het college van burgemeester en schepenen d.d. 26 oktober 2021 werd een beslissing 

genomen omtrent de aanpak van de vochtproblematiek van het Kamphuis 

- ANB zal voor een laatste keer werken uitvoeren conform het advies van een expert om de 

vochtproblematiek aan te pakken, het voorstel bestaat erin dat de gemeente akkoord gaat met dit plan 

van aanpak en de erfpacht ondertekent; het tijdig sluiten van de erfpachtovereenkomst is nodig in kader 

van het bekomen van de subsidies 

- de aanpak van de vochtproblematiek en de oplevering van de werken zal nog maanden duren, in het 

kader van de samenwerking met de verschillende partners is het van belang om het dossier te kunnen 

laten voortgaan 

- het subsidiedossier voor de restauratie van de groene barakken zou dit jaar nog moeten worden 

aangevraagd, de subsidie die hiervoor kan bekomen worden is geraamd op 178.934;69 EUR (de 

herstelkost van de barakken wordt geraamd op 448.463 eur) 

- per jaar kan er door de gemeente als ze erfpachter is een standaarderfgoedpremie worden aangevraagd 

van max 250.000 EUR per site 

- indien de afgesproken timing in de stuurgroep van restauratie van o.a. verplaatsen kunstwerken en 

aanpak Bocca moet worden gehaald in 2022 zou het mislopen van de subsidies een grote impact hebben 

op de investeringen die moeten worden gedaan in Vloethemveld 

- in het dossier werd een afweging gemaakt tussen de aanpak van de vochtproblematiek gekoppeld aan 

een definitieve oplevering en het tijdig aanvragen van subsidies in de verschillende investeringsdossiers 

van de site Vloethemveld 

- de voorgestelde aanpak heeft wel tot gevolg dat de erfpachtakte van 17 december 2020 dient te worden 

aangepast en meer bepaald de clausule omtrent de definitieve oplevering van de werken i.v.m. de 

vochtproblematiek 

Dossierstukken 

- ontwerpakte 

- cbs beslissing d.d. 26 oktober 2021 

Besluit 

Artikel 1.- De gemeenteraad gaat akkoord met de wijziging van de erfpachtovereenkomst in verband met de 

vochtproblematiek van het Kamphuis zodat de timing van investeringsdossiers niet in het gedrang komen en 

keurt het voorgesteld plan van aanpak zoals behandeld in het college van 26 oktober 2021  als volgt goed : 

-" Conform het advies van expert Aquavent zullen de volgende werken plaatsvinden :  

- Vrijkappen van een zone van 8 cm om een horizontale voeg zichtbaar te maken  

- Nieuwe injectiebarriere realiseren op basis van een Triple A+ product met verkorte boorafstand en juiste 

hoeveelheden en verticale injecties waar nodig. 

 - Toepassen van de aanbevolen droogtijd (ingeschat op 6 maand) 

  

Artikel 2.- De gewijzigde ontwerpakte in bijlage aan het besluit wordt integraal goedgekeurd. 

Artikel 3.- De gemeente wordt vertegenwoordigd door de instrumenterend ambtenaar.  De ondertekening zal 

gebeuren eind november onder opschortende voorwaarde van verstrijken van de toezichtstermijn, zodat 

tijdig subsidiedossiers kunnen worden opgestart.  

 

 

6. Juridische zaken - De Watergroep - Aanstelling vertegenwoordiger in het 

aandeelhoudersbestuur en advies op oprichting dochteronderneming met Farys / TMVW - beslissing  

 

Beraadslaging 

Raadslid Ann Pattyn vraagt (na de behandeling en de beslissing van dit punt) of er twee keer gestemd moet 

worden. Voorzitter Bart Vergote zegt dat er enkel over de aanstelling van de vertegenwoordiger afzonderlijk 

en geheim moest gestemd worden. Raadslid Ilse Demeulemeester is in de onmogelijkheid om digitaal 

geheim te stemmen en stuurt haar stem via sms en mail naar de algemeen directeur Sabine Vermeire door. 

 

Stemming over dit besluit: 
Voor Tegen Onthouden 
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Vermeulen, Annick 

Bruneel, Jochen 

Crutelle, Paul 

Debruyne, Wino 

Dehaemers, Jurgen 

Demeulemeester, Ilse 

Devriendt, Ann 

Goes, Ellen 

Haesaert, Peter 

Naessens, Arnold 

Pollet, Sofie 

Timmerman, Stijn 

Vander Meulen, Krista 

Vanhollebeke, Martine 

Vanrobaeys, Katrien 

Vergote, Bart 

Vermeulen, Charlotte 

Vlaemynck, Wouter 

Walcarius-De Maré, Katrien 

De Meester, Martine 

Lahousse, Ivan 

De Wispelaere, Eddy 

Pattyn, Ann 

Denys, Pol 

Descheemaecker, Günther 

  

 

De gemeenteraad beslist op basis van het volgende: 

Wettelijk kader 

- artikel 40 van het decreet lokaal bestuur 

- artikel 396 en volgende van het decreet lokaal bestuur 

Aanleiding 

- ontslag raadslid Bart Haesaert 

- vraag van advies vanuit de gemeente voor de volgende vergaderingen van het aandeelhoudersbestuur 

drinkwater omtrent de statuten en het intern reglement van de gezamenlijke dochteronderneming die 

zal worden opgericht met Farys/TMVW 

Procedure 

- kennisname ontslag raadslid Bart Haesaert 

- vervanging wegens ontslag als vertegenwoordiger in het aandeelhoudersbestuur drinkwater van De 

Watergroep 

- advies met betrekking tot de statuten en het intern reglement voor de gezamenlijke 

dochteronderneming die zal worden opgericht met Farys/TMVW 

Advies 

- Interne  : financieel beheerder :Het oprichten van een dochteronderneming zou schaalvergroting en 

efficiëntiewinst betekenen. Op vandaag is de financiële impact onvoldoende gekend. De financiële 

dienst heeft geen bezwaar tegen de oprichting van deze dochteronderneming.  

- dienst infrastructuur :Gunstig advies. 

De uitvoering van projecten in samenwerking tussen de Watergroep en Farys om zo efficiëntiewinsten te 

boeken wordt als gunstig geëvalueerd. De motivatie om dit in een afzonderlijk vennootschap te voorzien 

is uit de aangeleverde documentatie niet duidelijk. Een extra vennootschap genereert extra kosten. De 

kosten van deze vennootschap bij opstart zijn beperkt binnen de schaal van Farys en De Watergroep 

waardoor dit geen voelbare impact kan hebben op de werking van De Watergroep. 

Motivering 

- een mandaat binnen de Vlaamse Maatschappij voor Watervoorziening (De Watergroep) wordt 

vastgelegd tot het einde van de legislatuur 

- aan alle fracties werd op 17 november 2021 gevraagd om kandidaten voor te dragen ten laatste op 21 

november 2021 om 18u 

- er werden stembrieven gemaakt met alle voorgedragen kandidaten 
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- de verkozen vertegenwoordiger zal op de vergaderingen van het aandeelhoudersbestuur van 14 en 15 

december het volgende standpunt ten aanzien van de statuten en het intern reglement van de 

gezamenlijke dochteronderneming mee delen : 

    - de bedoeling van de oprichting van een dochteronderneming is om schaalvergroting en efficiëntie te 

genereren, dit is op zich positief te noemen 

    - wat de financiële impact hiervan zal zijn is nu moeilijk te beoordelen 

    - in de huidige stand van zaken kan er een gunstig advies worden gegeven 

Dossierstukken 

- lijst met voordracht kandidaten, toegevoegd op 23 november 2021 

Stemming 

- de gemeenteraad gaat over tot geheime stemming 

- na de stemming zijn er 25 uitgebrachte stemmen 

*geldige stemmen:25 

- uitslag van de stemming: 3 onthoudingen; 22 stemmen ja 

Besluit 

Artikel 1.- De volgende persoon wordt aangesteld als vertegenwoordiger van de gemeente Zedelgem in het 

aandeelhoudersbestuur drinkwater van De Watergroep voor de resterende duur van de legislatuur 2019-

2024: Sofie Pollet 

Artikel 2.- De vertegenwoordiger zal op de vergaderingen van het aandeelhoudersbestuur van 14 en 15 

december 2021 het volgend advies uitbrengen over de statuten en het intern reglement voor de gezamenlijk 

op te richten dochteronderneming met Farys/TMVW : gunstig advies voor de oprichting van de 

dochteronderneming. 

 

 

7. SECRETARIAAT - WVI – BUITENGEWONE ALGEMENE VERGADERINGEN OP 15 DECEMBER 2021 - 

AGENDA EN AANDUIDING VAN EEN VERTEGENWOORDIGER EN EEN PLAATSVERVANGER - BESLISSING 

 

Beraadslaging 

Raadslid Ann Pattyn verwijst naar het document in bijlage en stelt vragen naar de schaalvergroting die op 

een aantal plaatsen vermeld wordt. Het raadslid vraagt of het schepencollege in het algemeen voorstander is 

van schaalvergroting. Schepen Arnold Naessens zegt dat dit een zeer algemene vraag is die los staat van dit 

punt en bijgevolg niet op dit moment beantwoord hoort te worden. Daarnaast vergt een dergelijke algemene 

vraag diepgang en concretisering zodat er gericht en onderbouwd geantwoord kan worden. 

 

Stemming over dit besluit: 
Voor Tegen Onthouden 

Vermeulen, Annick 

Bruneel, Jochen 

Crutelle, Paul 

Debruyne, Wino 

Dehaemers, Jurgen 

Demeulemeester, Ilse 

Devriendt, Ann 

Goes, Ellen 

Haesaert, Peter 

Naessens, Arnold 

Pollet, Sofie 

Timmerman, Stijn 

Vander Meulen, Krista 

Vanhollebeke, Martine 

Vanrobaeys, Katrien 

Vergote, Bart 

Vermeulen, Charlotte 

Vlaemynck, Wouter 

Walcarius-De Maré, Katrien 

De Wispelaere, Eddy 

Pattyn, Ann 

 De Meester, Martine 

Lahousse, Ivan 
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Denys, Pol 

Descheemaecker, Günther 

 

De gemeenteraad beslist op basis van het volgende: 

Wettelijk kader 

- artikel 40 van het decreet lokaal bestuur 

- artikel 396 en volgende van het decreet lokaal bestuur 

Aanleiding 

- uitnodiging van 28 oktober 2021 tot de buitengewone algemene vergadering van WVI op woensdag 15 

december 2021 

Procedure 

- besluit gemeenteraad 25 maart 2021 waarbij de heer Wino Debruyne, raadslid, werd aangeduid als 

vertegenwoordiger, en de heer Peter Haesaert, schepen, als plaatsvervanger 

Motivering 

- de gemeente is deelgenoot van de intercommunale WVI 

- de agenda van de buitengewone algemene vergaderingen wordt ter goedkeuring voorgelegd aan de 

gemeenteraad zodat de vertegenwoordiger of plaatsvervanger van de gemeente het standpunt en/of 

eventuele opmerkingen van de gemeente kan overmaken en zijn stemgedrag kan bepalen 

Dossierstukken 

- schrijven van WVI d.d. 28 oktober 2021 + dossierstukken 

- uittreksel gemeenteraad 25 maart 2021 aanstelling vertegenwoordiger en plaatsvervanger 

Besluit 

Artikel 1.- De agendapunten van de buitengewone algemene vergadering van WVI op woensdag 15 december 

2021 worden goedgekeurd: 

1. goedkeuring verslag van de algemene vergadering d.d. 16-06-2021 

2. begroting 2022 

3. kennisneming ontslag 2 bestuurders: mevrouw Rita Demaré (Hooglede) en de heer Dirk Verwilst 

(Meulebeke) 

4. benoeming 2 bestuurders 

5. akteneming van de gemeenteraadsbeslissingen houdende aanduiding leden met raadgevende stem in de 

raad van bestuur en bepaling van de rangorde 

6. mededelingen 

Artikel 2.- De heer Wino Debruyne, raadslid, wordt aangeduid om de gemeente te vertegenwoordigen in de 

buitengewone algemene vergadering van WVI op woensdag 15 december 2021 of op een latere datum met 

dezelfde agenda samengeroepen conform de statuten.  De heer Peter Haesaert, schepen, als zijn 

plaatsvervanger. 

Artikel 3.- De gemeenteraad beslist dat de vertegenwoordiger van de gemeente Zedelgem die zal deelnemen 

aan de buitengewone algemene vergadering van WVI akkoord gaat met de agendapunten zoals vermeld in 

artikel 1 van dit besluit. 

 

 

8. SECRETARIAAT - IVBO – BUITENGEWONE ALGEMENE VERGADERING 22 DECEMBER 2021 - 

GOEDKEURING AGENDA EN AANSTELLING VERTEGENWOORDIGER – BESLISSING 

 

Stemming over dit besluit: 
Voor Tegen Onthouden 

Vermeulen, Annick 

Bruneel, Jochen 

Crutelle, Paul 

Debruyne, Wino 

Dehaemers, Jurgen 

Demeulemeester, Ilse 

Devriendt, Ann 

Goes, Ellen 

Haesaert, Peter 

Naessens, Arnold 

Pollet, Sofie 
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Timmerman, Stijn 

Vander Meulen, Krista 

Vanhollebeke, Martine 

Vanrobaeys, Katrien 

Vergote, Bart 

Vermeulen, Charlotte 

Vlaemynck, Wouter 

Walcarius-De Maré, Katrien 

De Meester, Martine 

Lahousse, Ivan 

De Wispelaere, Eddy 

Pattyn, Ann 

Denys, Pol 

Descheemaecker, Günther 

 

De gemeenteraad beslist op basis van het volgende: 

Wettelijk kader 

- artikel 40 van het decreet lokaal bestuur 

- artikel 396 en volgende van het decreet lokaal bestuur 

Aanleiding 

- uitnodiging van 20 oktober 2021 tot de buitengewone algemene vergadering van IVBO op woensdag 22 

december 2021 

Procedure 

- besluit gemeenteraad 28 februari 2019 waarbij Stijn Timmerman, raadslid, werd aangeduid als 

vertegenwoordiger, en Katrien Vanrobaeys, raadslid, als plaatsvervanger 

Motivering 

- de gemeente is deelgenoot van de intercommunale IVBO 

- de agenda van de buitengewone algemene vergadering van IVBO wordt ter goedkeuring voorgelegd aan 

de gemeenteraad zodat de vertegenwoordiger van de gemeente het standpunt en/of eventuele 

opmerkingen van de gemeente kan overmaken en zijn stemgedrag kan bepalen 

Dossierstukken 

- schrijven van IVBO d.d. 20 oktober 2021 + bijhorende documenten 

- uittreksel gemeenteraad 28 februari 2019 aanstelling vertegenwoordiger en plaatsvervanger 

Besluit 

Artikel 1.- De agendapunten van de buitengewone algemene vergadering van IVBO op woensdag 22 

december 2021 worden goedgekeurd: 

1. Samenstelling van het bureau 

2. Goedkeuring voorgenomen activiteiten en strategie 2022 (kennisname budget en werkingsbijdragen 2022 

– kennisname investeringsprogramma 2022) 

3. Aanpassing presentiegelden in lijn met de aanbevelingen in art. 448 DLB 

4. Ontslag en benoeming van een bestuurder 

5. Varia 

Artikel 2.- De heer Stijn Timmerman, raadslid, wordt aangeduid om de gemeente te vertegenwoordigen in de 

buitengewone algemene vergadering van IVBO op woensdag 22 december 2021 of op een latere datum met 

dezelfde agenda samengeroepen conform de statuten.  Mevrouw Katrien Vanrobaeys, raadslid, is zijn 

plaatsvervanger. 

Artikel 3.- De gemeenteraad beslist op te dragen dat de vertegenwoordiger of plaatsvervanger van de 

gemeente zijn/haar stemgedrag af te stemmen op de beslissingen genomen in de gemeenteraad van heden 

inzake voormeld artikel 1 van onderhavige raadsbeslissing. 

Artikel 4.- Het college van burgemeester en schepenen te belasten met de uitvoering van voormelde 

beslissingen en onder meer kennisgeving hiervan te verrichten. 

 

 

9. SECRETARIAAT - VIVENDO – BUITENGEWONE ALGEMENE VERGADERING OP 15 DECEMBER 2021 - 

AGENDA EN AANDUIDING VAN EEN VERTEGENWOORDIGER EN EEN PLAATSVERVANGER - BESLISSING 

 

Stemming over dit besluit: 
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Voor Tegen Onthouden 

Vermeulen, Annick 

Bruneel, Jochen 

Crutelle, Paul 

Debruyne, Wino 

Dehaemers, Jurgen 

Demeulemeester, Ilse 

Devriendt, Ann 

Goes, Ellen 

Haesaert, Peter 

Naessens, Arnold 

Pollet, Sofie 

Timmerman, Stijn 

Vander Meulen, Krista 

Vanhollebeke, Martine 

Vanrobaeys, Katrien 

Vergote, Bart 

Vermeulen, Charlotte 

Vlaemynck, Wouter 

Walcarius-De Maré, Katrien 

De Meester, Martine 

Lahousse, Ivan 

De Wispelaere, Eddy 

Pattyn, Ann 

Denys, Pol 

Descheemaecker, Günther 

  

 

De gemeenteraad beslist op basis van het volgende: 

Wettelijk kader 

- artikel 40 van het decreet lokaal bestuur 

- artikel 396 en volgende van het decreet lokaal bestuur 

Aanleiding 

- uitnodiging van 08 november 2021 tot de buitengewone algemene vergadering van Vivendo op 

woensdag 15 december 2021 

Procedure 

- besluit gemeenteraad 28 februari 2019 waarbij de heer Peter Haesaert, schepen, werd aangeduid als 

vertegenwoordiger, en mevrouw Annick Vermeulen, burgemeester, als plaatsvervanger 

Motivering 

- de gemeente is deelgenoot van Vivendo 

- de agenda van de buitengewone algemene vergadering wordt ter goedkeuring voorgelegd aan de 

gemeenteraad zodat de vertegenwoordiger of plaatsvervanger van de gemeente het standpunt en/of 

eventuele opmerkingen van de gemeente kan overmaken en zijn stemgedrag kan bepalen 

Dossierstukken 

- schrijven van Vivendo d.d. 08 november 2021 + dossierstukken 

- uittreksel gemeenteraad 28 februari 2019 aanstelling vertegenwoordiger en plaatsvervanger 

Besluit 

Artikel 1.- De agendapunten van de buitengewone algemene vergadering van Vivendo op woensdag 15 

december 2021 worden goedgekeurd: 

  

De Buitengewone Algemene Vergadering van de over te nemen vennootschap "BRUGSE 

MAATSCHAPPIJ VOOR HUISVESTING" en de Buitengewone Algemene Vergadering van de overnemende 

vennootschap "VIVENDO" worden gehouden om te beraadslagen en te besluiten over de volgende 

agendapunten: 

(1)    Kennisname en bespreking van de hierna gemelde stukken, waarvan de aandeelhouders de 

mogelijkheid hebben gekregen deze kosteloos te verkrijgen: 

-   het fusievoorstel, opgesteld in gezamenlijk overleg door de bestuursorganen van alle bij de 

fusieverrichting betrokken zijnde vennootschappen op 29 september 2021, neergelegd als volgt: 
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*     voor de overnemende vennootschap "VIVENDO": neergelegd ter griffie van de 

Ondernemingsrechtbank te Gent, afdeling Brugge, op 5 oktober 2021, bekendgemaakt in de 

Bijlagen tot het Belgisch Staatsblad, op 13 oktober 2021 onder nummer 21121725, 

overeenkomstig artikel 12:24 in fine WVV en waarvan de aandeelhouders de mogelijkheid 

hebben gekregen deze kosteloos te verkrijgen. 

*     voor de over te nemen vennootschap "BRUGSE MAATSCHAPPIJ VOOR HUISVESTING": 

neergelegd ter griffie van de Ondernemingsrechtbank te Gent, afdeling Brugge, op 5 oktober 

2021, bekendgemaakt in de Bijlagen tot het Belgisch Staatsblad, op 13 oktober 2021 onder 

nummer 21121727, overeenkomstig artikel 12:24 in fine WVV en waarvan de aandeelhouders 

de mogelijkheid hebben gekregen deze kosteloos te verkrijgen. 

-   de jaarrekeningen en in de mate deze opgemaakt werden de verslagen van de bestuursorganen en 

van de commissarissen over de laatste drie boekjaren van de bij de fusie betrokken 

vennootschappen, overeenkomstig artikel 12:28 §2 WVV. 

-   de verslagen van de commissaris en van de bestuursorganen van elk der bij de fusieverrichting 

betrokken zijnde vennootschappen, overeenkomstig artikel 12:25 en 12:26 Wetboek van 

Vennootschappen en Verenigingen. 

(2)    Na kennisname van het verslag van het bestuursorgaan opgesteld in toepassing van artikel 6:87 van het 

Wetboek van vennootschappen en Verenigingen, beslissing tot afschaffing van het huidige onderscheid 

tussen de aandelen van de klasse A, B en C binnen de overnemende vennootschap "VIVENDO". 

(3)    Beslissing binnen de overnemende vennootschap "VIVENDO" waarbij de achtduizend driehonderd en 

tien (8.310) huidige aandelen met een nominale waarde van twaalf euro vijftig cent (C 12,50) elk worden 

vervangen door eenenveertigduizend vijfhonderd vijftig (41.550) aandelen met een nominale waarde 

van twee euro vijftig cent (€ 2,50) elk. 

(4)    Fusiebesluit waarbij de coöperatieve vennootschap "BRUGSE MAATSCHAPPIJ VOOR HUISVESTING", 

voornoemd, bij wijze van fusie door overneming wordt overgenomen door de coöperatieve 

vennootschap "VIVENDO", voornoemd, volgens de modaliteiten en tegen de voorwaarden zoals 

bepaald in het fusievoorstel, en goedkeuring van de hiermee gepaard gaande verrichtingen, met name: 

a)   ontbinding zonder vereffening van de over te nemen coöperatieve vennootschap "BRUGSE 

MAATSCHAPPIJ VOOR HUISVESTING", met het oog op de fusie door overneming. 

b)   Vermogensverhoging in de overnemende vennootschap "VIVENDO", om het te verhogen met 

zevenenveertigduizend zeshonderd vierennegentig euro tweeëntachtig cent (€ 47.694,82), door 

creatie en uitgifte van vierendertigduizend vierhonderd vierentachtig (34.484) nieuwe aandelen 

zonder aanduiding van nominale waarde en toekenning aan de aandeelhouders van de over te 

nemen vennootschap van deze nieuwe aandelen van de overnemende vennootschap met 

invoering van drie nieuwe categorieën van aandelen (A: openbare besturen, B: organisaties en C: 

particuliere aandeelhouders); bepaling van de rechten van deze nieuwe aandelen; 

c)    Wijziging voorwerp - kennisname van het verslag van het bestuursorgaan met verantwoording 

nopens de aanpassing van de omschrijving van het voorwerp. 

d)   vaststelling van de eigendomsoverdracht en bijhorende verwezenlijking van de inbreng in 

natura van het vermogen van de over te nemen vennootschap "BRUGSE MAATSCHAPPIJ VOOR 

HUISVESTING" op de overnemende vennootschap "VIVENDO"  

e)   boekhoudkundige verwerking. 

(5)    Ontslag van en kwijting aan de bestuurders van de over te nemen coöperatieve vennootschap "BRUGSE 

MAATSCHAPPIJ VOOR HUISVESTING" en van de bestuurders van de overnemende vennootschap 

"VIVENDO"  

(6)    Benoeming bestuursorgaan van de nieuwe gefuseerde vennootschap. 

(7)    Machtiging aan het bestuursorgaan van de overnemende vennootschap "VIVENDO" tot uitvoering van 

de genomen besluiten, opdracht en volmacht aan de notaris tot neerlegging en coördinatie van de 

statuten van de overnemende vennootschap en benoeming tot een bijzondere gevolmachtigde, om alle 

formaliteiten inzake inschrijving, wijziging of stopzetting bij het ondernemingsloket en de 

Kruispuntbank van Ondernemingen alsmede bij de administratie voor de B.T.W. te vervullen en te dien 

einde ook alle hoe genaamde stukken en akten te tekenen. 

  

De Buitengewone Algemene Vergadering van de gefuseerde vennootschap "VIVENDO" wordt 

gehouden om te beraadslagen en te besluiten over de volgende agendapunten: 
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(1)    Beslissing om de statuten van de vennootschap aan te passen aan de bepalingen van het Wetboek van 

Vennootschappen en Verenigingen. 

(2)    Aanpassing van de rechtsvorm en het kapitaal van de vennootschap aan het Wetboek van 

vennootschappen en verenigingen, en beslissing om de statutair onbeschikbare eigen 

vermogensrekening te schrappen uit de statuten. 

(3)    Verplaatsing van de zetel. 

(4)    Aannemen van volledig nieuwe statuten die in overeenstemming zijn met het Wetboek van 

Vennootschappen en Verenigingen, zonder wijziging van het voorwerp van de vennootschap. 

(5)    Machtiging aan het bestuursorgaan tot uitvoering van de beslissingen genomen door de algemene 

vergadering en aan notaris Filip Maertens, te Brugge, om de nodige formaliteiten te vervullen en de 

statuten te coördineren in overeenstemming met de genomen beslissingen. 

Artikel 2.- De heer Peter Haesaert, schepen, wordt aangeduid om de gemeente te vertegenwoordigen in de 

buitengewone algemene vergadering van Vivendo op woensdag 15 december 2021 of op een latere datum 

met dezelfde agenda samengeroepen conform de statuten.  Mevrouw Annick Vermeulen, burgemeester, als 

zijn plaatsvervanger. 

Artikel 3.- De gemeenteraad beslist dat de vertegenwoordiger van de gemeente Zedelgem die zal deelnemen 

aan de buitengewone algemene vergadering van Vivendo akkoord gaat met de agendapunten zoals vermeld 

in artikel 1 van dit besluit. 

 

 

10. FINANCIËN - OVERHEIDSOPDRACHTEN VOOR AANNEMING VAN WERKEN, LEVERINGEN EN 

DIENSTEN - OPRICHTING DIENSTGEBOUW BEGRAAFPLAATS LOPPEM - GOEDKEURING 

LASTVOORWAARDEN EN GUNNINGSWIJZE - BESLISSING 

 

Beraadslaging 

Raadslid Eddy De Wispelaere stelt vragen naar de procedure: werd het bestek herwerkt? Het raadslid zegt 

dat hij deze vraag stelt omdat hij zag dat er al eerder een aanbestedingsprocedure plaats vond en dat de 

ingediende prijsofferte niet aanvaard werd om reden van de hoge prijs.  Het raadslid vraagt of de 

voorgestelde prijs in het bestek realistisch is, rekening houdend met de stijgende prijs van bouwmaterialen. 

Schepen Peter Haesaert antwoordt dat de offerte van een aannemer in een vorige ronde niet aanvaardbaar 

was omdat de prijs onredelijk hoog was. De schepen stelt dat het zijn inschatting is dat de voorgestelde prijs 

realistisch is. Raadslid Eddy De Wispelaere vraagt of er nood is aan dergelijke werken op de andere 

kerkhoven. Dat zou om reden van efficiëntie beter in één aanpak gebeuren. Schepen Peter Haesaert en 

burgemeester Annick Vermeulen zeggen dat er op de kerkhoven van zowel Loppem, St-Elooi als Veldegem 

voorzien wordt in een infrastructuur die een sereen, ceremonieel afscheid van overledenen mogelijk maakt. 

Raadslid Günther Descheemaecker merkt op dat zijn vragen beantwoord werden door de visuele toelichting 

van de schepen (plannetje). 

 

Stemming over dit besluit: 
Voor Tegen Onthouden 

Vermeulen, Annick 

Bruneel, Jochen 

Crutelle, Paul 

Debruyne, Wino 

Dehaemers, Jurgen 

Demeulemeester, Ilse 

Devriendt, Ann 

Goes, Ellen 

Haesaert, Peter 

Naessens, Arnold 

Pollet, Sofie 

Timmerman, Stijn 

Vander Meulen, Krista 

Vanhollebeke, Martine 

Vanrobaeys, Katrien 

Vergote, Bart 

Vermeulen, Charlotte 
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Vlaemynck, Wouter 

Walcarius-De Maré, Katrien 

De Meester, Martine 

Lahousse, Ivan 

De Wispelaere, Eddy 

Pattyn, Ann 

Denys, Pol 

Descheemaecker, Günther 

 

De gemeenteraad beslist op basis van het volgende: 

Wettelijk kader 

- het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017, meer bepaald artikelen 40 en 41, betreffende de 

bevoegdheden van de gemeenteraad 

- de wet van 17 juni 2013 betreffende de motivering, de informatie en de rechtsmiddelen inzake 

overheidsopdrachten, bepaalde opdrachten voor werken, leveringen en diensten en concessies, en 

latere wijzigingen 

- de wet van 17 juni 2016 inzake overheidsopdrachten, meer bepaald artikel 36 

- het koninklijk besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene uitvoeringsregels van de 

overheidsopdrachten, en latere wijzigingen 

- het koninklijk besluit van 18 april 2017 betreffende plaatsing overheidsopdrachten klassieke sectoren, 

en latere wijzigingen 

Aanleiding 

- de oorspronkelijke plaatsingsprocedure werd stopgezet omdat slechts één offerte werd ingediend en 

het grensbedrag voor de onderhandelingsprocedure zonder voorafgaande bekendmaking is 

overschreden. Hierdoor is het ook geen opdracht meer van dagelijks bestuur, waardoor de 

gemeenteraad bevoegd is voor de vaststelling van de plaatsingsprocedure en de voorwaarden van 

overheidsopdrachten 

- indienen aangepast ontwerpdossier door Plantec Architecten bv op 04/11/2021 

Procedure 

- het college van burgemeester en schepenen besliste in zitting van 17 oktober 2017 de ontwerpopdracht 

voor de opdracht “Oprichting dienstgebouw begraafplaats Loppem” toe te wijzen aan Plantec 

Architecten bv, Nieuwpoortsesteenweg 399 te 8400 Oostende 

- het college van burgemeester en schepenen verleende in zitting van 17 november 2020 goedkeuring aan 

het voorontwerp voor deze opdracht tegen een geraamd bedrag van 132.745,92 EUR incl. btw 

- in het kader van deze opdracht werd een geactualiseerd bijzonder bestek met nr. Plantec 2225p 

opgesteld 

- de geactualiseerde uitgave wordt geraamd op 139.469,72 EUR excl. btw of 168.758,36 EUR incl. 21 % btw 

- de openbare procedure is van toepassing 

Krediet 

Investering – uitgaven 

Project subproject alg. rek. beleidsitem actie bedrag 

IOVERIG 099000/1 2210007 099000 - 168.758,36 EUR 

Dossierstukken 

- geactualiseerd bestek 

- plannen 

- geactualiseerde raming 

Besluit 

Artikel 1.- Het bijzonder bestek met nr. Plantec 2225p en de raming voor de opdracht “Oprichting 

dienstgebouw begraafplaats Loppem” worden goedgekeurd. De lastvoorwaarden worden vastgesteld zoals 

voorzien in het bijzonder bestek en zoals opgenomen in de algemene aannemingsvoorwaarden voor de 

overheidsopdrachten voor aannemingen van werken, leveringen en diensten. De raming bedraagt 

139.469,72 EUR excl. btw of 168.758,36 EUR incl. 21 % btw. 

Artikel 2.- Deze opdracht wordt gegund bij wijze van de openbare procedure. 

Artikel 3.- De aankondiging van de opdracht wordt ingevuld en bekendgemaakt op nationaal niveau. 
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11. SOCIALE ZAKEN – REGIONALE SAMENWERKINGSOVEREENKOMST WERKKRACHT 10 EN VDAB 

WEST VLAANDEREN – BESLISSING  

 

Stemming over dit besluit: 
Voor Tegen Onthouden 

Vermeulen, Annick 

Bruneel, Jochen 

Crutelle, Paul 

Debruyne, Wino 

Dehaemers, Jurgen 

Demeulemeester, Ilse 

Devriendt, Ann 

Goes, Ellen 

Haesaert, Peter 

Naessens, Arnold 

Pollet, Sofie 

Timmerman, Stijn 

Vander Meulen, Krista 

Vanhollebeke, Martine 

Vanrobaeys, Katrien 

Vergote, Bart 

Vermeulen, Charlotte 

Vlaemynck, Wouter 

Walcarius-De Maré, Katrien 

De Meester, Martine 

Lahousse, Ivan 

De Wispelaere, Eddy 

Pattyn, Ann 

Denys, Pol 

Descheemaecker, Günther 

  

 

De gemeenteraad beslist op basis van het volgende:  

Wetgeving 

- Artikel 40 van het decreet lokaal bestuur 

- Besluit van de Vlaamse Regering tot bepaling van de regierol van gemeenten op het vlak van de lokale 

sociale economie, vermeld in artikel 15 van het decreet van 17 februari 2012 betreffende de 

ondersteuning van het ondernemerschap op het vlak van de sociale economie en de stimulering van het 

maatschappelijk verantwoord ondernemen 

Aanleiding 

- Minister Crevits wenst dat lokale besturen een samenwerkingsovereenkomst afsluiten met VDAB zodat 

er regionaal beter wordt samengewerkt om de uitdagingen van de arbeidsmarkt aan te pakken. 

- Voor de Brugse regio werd beslist een regionale samenwerkingsovereenkomst op te maken en af te 

sluiten tussen de interlokale vereniging Werkkracht10 en het directiecomité van VDAB West-Vlaanderen. 

- Voor Werkkracht10 hebben Tina Segers (regisseur sociale economie) en Piet Dupan (beleidsmedewerker 

werk) de gesprekken met VDAB gevoerd en de nodige stappen gezet (onder meer een bevraging aan de 

lokale besturen in de maand april) om de samenwerkingsovereenkomst inhoudelijk vorm te geven.   

- Tegelijkertijd werd er ook werk gemaakt van een duidelijke overlegstructuur die nodig is om de 

samenwerkingsovereenkomst ook effectief te kunnen uitvoeren. Hierbij werd rekening gehouden met 

bestaande overlegstructuren zoals het beheerscomité van Werkkracht10 en het socio-economisch 

streekoverleg rond arbeidsmarkt, alsook met bestaande werkgroepen. Omdat de overlegstructuur deel 

uitmaakt van de inhoudelijke samenwerkingsovereenkomst wordt deze overlegstructuur eerst ter 

goedkeuring voorgelegd aan de 10 Colleges van Burgemeester en Schepenen in de maand oktober 2021. 

Procedure 

- Het dossier werd besproken in het beheerscomité van Werkkracht 10 op 23/09/2021. 

- Beslissing van het college van burgemeester en schepenen d.d. 12/10/2021, waarbij akkoord gegaan 

werd met de voorgestelde overlegstructuur rond de arbeidsmarkt in regio Brugge om de samenwerking 

tussen de lokale besturen en VDAB te versterken. Schepen Goes werd voorgesteld als kandidaat voor het 

Strategisch comité arbeidsmarkt voor de subregio West. 
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Motivatie  

Inhoudelijk samenwerken  

In de samenwerkingsovereenkomst wordt vertrokken van de 10 algemene samenwerkingsprincipes  die 

door VVSG en VDAB zijn vastgelegd.   

Daarnaast werden 4 toetsstenen geformuleerd die wij binnen de regiowerking belangrijk vinden: 

1. versnippering vermijden, schaalgrootte nastreven  

2. streven naar complementariteit met wat reeds bestaat, meerwaarde zoeken 

3. compatibiliteit garanderen  

4. signaalfunctie opnemen  

Uiteindelijk werden ook 4 thema's vastgelegd waarrond we nauw gaan samenwerken en 

waarvoor  jaarlijks een actieplan zal opgemaakt worden:  

1.       Verhogen van de deelname aan de arbeidsmarkt en het versterken van het opwaarts  bewegen 

op de participatieladder.  

2.       Wegwerken van drempels en optimaliseren van de randvoorwaarden.  

3.      Samenwerking met sectoren, werkgevers, sociale partners en bevorderen van 

inclusieve  tewerkstelling.  

4.       Competentieversterking en ontwikkeling van vaardigheden.  

  

Praktisch samenwerken  

Werkkracht10 en VDAB hebben samen en in onderling overleg met de regiowerking Noord-West Vlaanderen 

van de Provincie West-Vlaanderen een structuur uitgetekend om het regionaal overleg  rond tewerkstelling 

en arbeidsmarkt en de regionale samenwerking te coördineren en versterken.  Deze overlegstructuur 

bestaat uit een Strategisch Comité arbeidsmarkt, een Uitvoerend Comité  arbeidsmarkt, het Beheerscomité 

van Werkkracht10 en diverse ad hoc thematische werkgroepen.   

1.       Het Strategisch comité arbeidsmarkt is een strategisch orgaan met stemgerechtigde leden;  deze leden 

maken het jaaractieplan op, leggen strategische doelstellingen vast en volgen  de uitvoering van de 

samenwerkingsovereenkomst op.  

2.      Het Uitvoerend comité arbeidsmarkt is een uitvoerend orgaan; de leden geven uitvoering  aan het 

jaaractieplan en ondernemen de nodige stappen om acties en projecten op te  starten en uit te 

voeren.  

3.      Het beheerscomité van Werkkracht10 waakt over de missie en visie van Werkkracht10,  treedt op 

als wijk-werkorganisator en neemt de regierol werk en sociale economie op.  

4.      Diverse werkgroepen werken zeer concreet samen rond één bepaalde nood, thema's of  actie.  

De diverse specifieke rollen en taken alsook de samenstelling van de organen werden vastgelegd in  een 

addendum aan de samenwerkingsovereenkomst.   

  

Gemandateerden Strategisch Comité arbeidsmarkt  

Voor de vertegenwoordiging van de lokale besturen in het Strategisch Comité werden -na  subregionaal 

overleg - de volgende 

gemandateerden via de colleges voorgedragen als lid:  

Drie stemgerechtigde leden:   

1.       De voorzitter van Werkkacht10: Dhr. Pablo Annys, voorzitter en schepen van Stad Brugge  

2.       De verkozen mandataris uit de subregio Noord: Mevr. Kathleen van der Hooft, schepen  van Gemeente 

Knokke-Heist  

3.       De verkozen mandataris uit de subregio West: Mevr. Ellen Goes, schepen van Gemeente  Zedelgem  

Drie plaatsvervangers   

1.       De ondervoorzitter van Werkkracht10: Mevr. Els Roelof, schepen van Gemeente Oostkamp  

2.       De aangeduide plaatsvervanger uit de subregio Noord: Mevr. Annie De Pauw, schepen van  Stad 

Blankenberge  

3.       De aangeduide plaatsvervanger uit de subregio West: Dhr. Paul Dieryckx, schepen van  Stad Torhout  

Drie interne adviseurs:  

1.       De regionale regisseur sociale economie: Tina Segers  

2.       De regionale beleidsmedewerker werk: Piet Dupan  

3.       De kabinetsmedewerker van de voorzitter: Steven Wittevrongel  
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Regiocoördinator Noord-West-Vlaanderen van de provincie.  

Gezien we complementariteit en compatibiliteit hoog in het vaandel dragen, willen we de brug  slaan 

met de regiowerking van de Provincie West-Vlaanderen van waaruit ook  arbeidsmarktgerelateerde 

acties worden opgezet. Daarom wensen we ook de regiocoördinator  Noord-West-Vlaanderen op te 

nemen als adviseur binnen het Strategisch Comité.  

  

Mandaat ondertekening samenwerkingsovereenkomst  

Vanuit het Beheerscomité van Werkkracht10 wordt voorgesteld dat de ondertekening van 

de   samenwerkingsovereenkomst gebeurt door de voorzitter van Werkkracht10, Dhr. Pablo Annys van  Stad 

Brugge, die hierbij alle lokale besturen vertegenwoordigt. De ondertekening zal plaatsvinden  (onder 

voorbehoud van 

goedkeuring van de samenwerkingsovereenkomst door alle 10 lokale besturen) begin januari 2022, 

idealiter in aanwezigheid van mevrouw de minister Hilde Crevits.   

Adviezen 

- Sociale Zaken : positief advies mbt voorgestelde overlegstructuur. 

Dossierstukken 

- Beslissing CBS 12 10 2021 – Overlegstructuur Werkkracht 10 en VDAB 

- SWO Werkkracht 10 – VDAB W-VL 

Besluit 

Artikel 1.- De gemeenteraad keurt de samenwerkingsovereenkomst inclusief de samenwerkingsstructuur en 

voorgedragen  leden (addendum) tussen Werkkracht10 en VDAB West-Vlaanderen voor de periode 

van  01/01/2022 tot en met 31/12/2025 goed. 

Artikel 2.- De gemeenteraad gaat akkoord om het mandaat te geven aan Dhr. Pablo Annys om 

de  samenwerkingsovereenkomst te ondertekenen vanuit zijn hoedanigheid als voorzitter van  Werkkracht10. 

Artikel 3.- De gemeenteraad neemt kennis van het feit dat na het afsluiten van de overeenkomst het 

jaaractieplan  2022 zal opgemaakt worden door het Strategisch Comité arbeidsmarkt. Het 

Uitvoerend  Comité arbeidsmarkt en de specifieke werkgroepen zullen zo snel mogelijk opgestart  worden.  

 

 

12. ARCHIEF – PLAATSNAAMGEVING – WIJZIGING PLAATS-/STRAATNAAM BRIVIBAPLEIN NAAR 

PEERDENBILK - PRINCIPIËLE BESLISSING 

 

Beraadslaging 

Raadslid Pol Denys  zegt dat zijn fractie het punt niet zal goedkeuren, niet omwille van het toponiem, want 

daar is niets verkeerd mee, zegt het raadslid, maar wel omwille van de wijze waarop en de redenen waarom 

de naamswijziging doorgevoerd wordt. De naamswijziging komt er om reden van desinformatie, 

geschiedkundige vervalsing en schaamteloze polarisatie, in de opiniestukken geschreven door de adviseur 

van de gemeente Zedelgem, zegt raadslid Pol Denys. Het raadslid verwijst naar de expertenworkshop die 

morgen plaats vindt. In deze workshop wordt er beslist over de netelige kwestie en het Vloethemveld in zijn 

totaliteit, aldus raadslid Pol Denys, en hij voegt toe dat het hem verontrust dat er enkel mensen zijn 

uitgenodigd uit de politiek-ideologisch kring van de adviseur. Raadslid Pol Denys zegt dat hij de vorige week 

vier Letse academici op bezoek had in het Vloethemveld en dat noch het schepencollege noch de diensten 

getuigden van enige interesse en niet aanwezig waren, en het raadslid voegt toe dat hij dit wijt aan de druk 

van een historicus die het niet zo nauw neemt met de deontologische en de ethische code voor 

historici. Raadslid Pol Denys zegt dat hij het kort wil houden en wil afsluiten met de woorden van Lucianus: 

"de historicus moet lijken op een heldere en mooie opgeblonken en betrouwbare spiegel die de beelden van 

het verleden exact weerspiegelen zoals ze zijn waargenomen zonder iets aan de vormen of kleur te 

veranderen,...". Wat de historicus vertelt moet onafhankelijk zijn van zijn eigen persoonlijke voorkeur, de 

beelden uit het verleden moeten correct weergegeven worden. Het raadslid vervolgt dat Luciano historici 

zoals professor Lagrou waarschuwt  en dat ze de historische waarheid geen geweld mogen aan doen omwille 

van het eigen grote gelijk. Raadslid Eddy De Wispelaere zegt dat zijn fractie zich indertijd bij de stemming 

onthield toen er een principiële beslissing aan de gemeenteraad tijdens de voorbije zomer werd voorgelegd 

omdat zijn fractie eerst de adviezen uit het symposium wou horen. Aangezien het symposium pas morgen 

plaats vindt en er geen adviezen voorhanden zijn zal de fractie NV-A zich onthouden, aldus raadslid De 

Wispelaere. Raadslid Martine De Meester zegt dat haar fractie dit punt zal goedkeuren maar dat ze het 
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jammer vindt dat er zoveel commotie ontstaan is rond het monument. Haar fractie keurde indertijd de 

naamgeving goed, ingegeven door de symboliek van vrijheid (nooit meer oorlog) en het gegeven dat vrijheid 

een universeel mensenrecht is en waarvoor haar fractie blijft ijveren. Raadslid Martine De Meester zegt 

verder dat de geschiedenis en de realiteit (gruweldaden) niet weggestopt of verbloemd mogen worden. Het 

raadslid zegt dat ze het punt zal goedkeuren omdat ze vindt dat er rekening gehouden moet worden met de 

gevoelens van mensen die oorlogen en de gruwelen hebben meegemaakt. Die gevoelens moeten 

gerespecteerd worden en als de naamswijziging hieraan tegemoet kan komen dan zal haar fractie deze 

naamswijziging graag goedkeuren.  Raadslid Martine De Meester benadrukt dat de symboliek van vrijheid 

voor haar fractie van groot belang is. Raadslid Günther Descheemaecker zegt dat hij ja zal stemmen omdat 

hij vindt dat deze beslissing een eerste, grote stap vooruit is in het rekening houden met de gevoeligheden. 

Schepen Jurgen Dehaemers verwijst naar de woorden van raadslid Martine De Meester en zegt dat hij de 

symboliek van vrijheid ten volle onderschrijft (dit is ook steeds de bedoeling geweest) en de schepen 

verduidelijkt dat het belangrijk was om het spreekwoordelijke 'lont uit het kruidvat' te halen en bijgevolg 

spoed te zetten achter de naamswijziging van het plein. Wachten op het symposium, rekening houdend met 

de context en de commotie, was geen optie. De schepen voegt toe dat de academici tijdens de workshop niet 

beslissen maar dat zij adviezen zullen geven, de academici beslissen niet wat er verder gaat gebeuren in de 

gemeente. Schepen Jurgen Dehaemers verwijst verder naar de opmerkingen van raadslid Pol Denys omtrent 

de vertegenwoordiging van het bestuur en de diensten bij het bezoek van de Letse academici: er was geen 

vertegenwoordiging omdat het geen officieel of formeel bezoek was. 

 

Stemming over dit besluit: 
Voor Tegen Onthouden 

Vermeulen, Annick 

Bruneel, Jochen 

Crutelle, Paul 

Debruyne, Wino 

Dehaemers, Jurgen 

Demeulemeester, Ilse 

Devriendt, Ann 

Goes, Ellen 

Haesaert, Peter 

Naessens, Arnold 

Pollet, Sofie 

Timmerman, Stijn 

Vander Meulen, Krista 

Vanhollebeke, Martine 

Vanrobaeys, Katrien 

Vergote, Bart 

Vermeulen, Charlotte 

Vlaemynck, Wouter 

Walcarius-De Maré, Katrien 

De Meester, Martine 

Lahousse, Ivan 

Descheemaecker, Günther 

Denys, Pol De Wispelaere, Eddy 

Pattyn, Ann 

 

De gemeenteraad beslist op basis van het volgende: 

Wettelijk kader 

- Artikel 40 decreet Lokaal Bestuur; 

- Decreet van 28 januari 1977, artikelen 4 en 5, betreffende de bescherming van de namen van de 

openbare wegen en pleinen, gewijzigd bij de decreten van 4 februari 1997 en 29 november 2002; 

- Algemene onderrichten betreffende het toekennen en wijzigen van plaatsnamen, verschenen in het 

Bestuursmemoriaal nr. 25 van 29 juli 1998; 

- Richtlijnen voor het geven en spellen van straatnamen, verschenen in het Bestuursmemoriaal nr. 39 van 

26 november 1998; 

- Beslissingen college 29 juni 2021 en 6 juli 2021 met betrekking tot de aanpak van de controverse rond 

het monument De Letse Bijenkorf en het Brivibaplein; 

- Principebeslissing gemeenteraad van 26 augustus 2021 met betrekking tot de plaatsnaamwijziging van 

het ‘Brivibaplein’ 
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- Beslissing college 26 oktober 2021 tot de plaatsnaamwijziging van het Brivibaplein naar Peerdenbilk 

Aanleiding 

- In 2018 werd het kunstwerk De Letse Bijenkorf opgericht op het ‘Brivibaplein’. Het kunstwerk alsook de 

naam van het plein (‘Briviba’ is Lets voor ‘vrijheid’) verwijst naar de ‘vrijheid’ in al haar aspecten; 

- Zoals ook reeds in 2018, is er de voorbije maanden een aanhoudende controverse en media-aandacht 

rond zowel het kunstwerk als het plein, waarbij deze er in hoofdzaak op neerkomt dat de gemeente erop 

wordt aangesproken een kunstwerk te hebben opgericht ter ere van de Waffen-SS; 

- Deze controverse komt er, voornamelijk, gezien onvoldoende nuancering werd aangebracht alsook in 

alle communicatie over en rond dit plein en kunstwerk (ook ter plaatse) duidelijk gewag werd gemaakt 

van de “herinnering aan de Letse krijgsgevangenen”, waardoor de perceptie algemeen is ontstaan dat 

de gemeente hiermee enkel (een deel van) deze personen die, al dan niet gedwongen, hebben 

meegevochten met de Waffen-SS - wenst te herinneren of, zoals sommige bronnen dit interpreteren, 

willen ‘eren’. 

Procedure 

- de procedure voor wijziging van een bestaande straatnaam omvat een advies van de werkgroep Erfgoed 

& Archief, een beslissing van het college van burgemeester en schepenen,  een principiële 

gemeenteraadsbeslissing over het voorstel van straatnaam, een openbaar onderzoek en een definitieve 

gemeenteraadsbeslissing 

Motivering 

- Het college van burgemeester en schepenen beslist in zittingen van 29 juni 2021 en 6 juli 2021 een 

aanpak met betrekking tot de controverse rond het kunstwerk en het plein. Naast het uitsturen van een 

algemene perscommunicatie en het voorzien van een nieuwe duidingstekst bij het kunstwerk zelf, 

gebaseerd op academisch advies, behelst deze aanpak ook een het doorvoeren van een 

naamsverandering van het Brivibaplein; 

- De term ‘Briviba’ (Lets voor vrijheid) geeft voor sommige mensen, weliswaar onbedoeld, de mogelijke 

indruk dat het kunstwerk in teken staat van de vrijheid van de Letse krijgsgevangenen. Gezien sommige 

krijgsgevangenen na hun vrijlating in Zedelgem (al dan niet tijdelijk) aan hun verdiende straf 

ontkwamen, wordt een ode aan de vrijheid door sommigen gelijkgesteld met ‘straffeloosheid’ van deze 

krijgsgevangenen, wat uiteraard nooit de intentie is geweest van het bestuur/de gemeente Zedelgem of 

de kunstenaar met dit kunstwerk; 

- De gemeente wil, zoals ook ten stelligste onderlijnd in alle communicatie de afgelopen maanden, met 

dit kunstwerk enkel haar engagement onderlijnen voor de universele principes van vrede en 

gerechtigheid, die vandaag net zo relevant zijn als in 1945. Het blijft ten allen tijde belangrijk om 

dergelijke gebeurtenissen niet te vergeten en te blijven herinneren waar extremisme en oorlog toe 

kunnen leiden; 

- Gezien de controverse ook in 2021 opnieuw aan de oppervlakte komt, is een van de acties die het 

gemeentebestuur onderneemt de naamsverandering van het Brivibaplein. Voorstel is hier om de meest 

simpele en efficiënte oplossing te nemen en terug te gaan naar het oorspronkelijke Peerdenbilk. Dit om 

verdere onbedoelde controverses te vermijden; 

- Oorspronkelijk was de naam van het ‘Peerdenbilk’, in de gemeenteraad van 28 april 2016 werd beslist 

om dit te veranderen naar ‘Brivibaplein’; 

- Net als in 2016, zijn er geen praktische bezwaren om de naam opnieuw te wijzigen gezien er geen 

bewoners zijn die deze plaatsnaam als adres hebben; 

Adviezen 

EXTERN 

- advies van de werkgroep Erfgoed & Archief: positief om de naam terug te veranderen naar 

Peerdenbilk.  Tijdens de Werkgroep Erfgoed en Archief van 21/9/2021 werd de het dossier toegelicht en 

werd vanuit de werkgroep de suggestie gedaan om de naam Peerdenbilk weer in gebruik te nemen. 

Achteraf werd per mail  de vraag naar opmerkingen gesteld op het voorstel tot naamsverandering naar 

Peerdenbilk. Er werden geen opmerkingen of negatief advies ontvangen. 

INTERN 

- dienst erfgoed en archief: volgt het advies van de werkgroep Erfgoed & archief. De naamsverandering 

van het plein is een duidelijk signaal vanuit het bestuur m.b.t. de uitvoering van de vooropgestelde 

aanpak rond de ontstane controverse. 
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Besluit 

Artikel 1.- De gemeenteraad beslist principieel om de plaatsnaam ‘Brivibaplein’ te wijzigen in ‘Peerdenbilk’. 

Artikel 2. - Het college van burgemeester en schepenen zal de procedure voeren zoals voorzien in het decreet 

van28 januari 1977, artikelen 4 en 5, gewijzigd door het decreet van 29 november 2002. 

 

 

13. MILIEU – BEHEER RECYCLAGEPARK  OVERDRACHT AAN IVBO FASE 1 - BESLISSING 

 

Beraadslaging 

Raadslid Ann Pattyn zegt dat ze op de brief las dat er een beslissing moest vallen voor 16 september en ze 

zegt dat ze niet begrijpt waarom dit punt nu pas in alle gemeenteraden geagendeerd is. Schepen Arnold 

Naessens zegt dat de interesse eerder geuit werd en dat de besluitvorming in alle raden alsook in de 

beslissingsorganen bij IVBO in het najaar plaats vindt. 

 

Stemming over dit besluit: 
Voor Tegen Onthouden 

Vermeulen, Annick 

Bruneel, Jochen 

Crutelle, Paul 

Debruyne, Wino 

Dehaemers, Jurgen 

Demeulemeester, Ilse 

Devriendt, Ann 

Goes, Ellen 

Haesaert, Peter 

Naessens, Arnold 

Pollet, Sofie 

Timmerman, Stijn 

Vander Meulen, Krista 

Vanhollebeke, Martine 

Vanrobaeys, Katrien 

Vergote, Bart 

Vermeulen, Charlotte 

Vlaemynck, Wouter 

Walcarius-De Maré, Katrien 

De Meester, Martine 

Lahousse, Ivan 

De Wispelaere, Eddy 

Pattyn, Ann 

Denys, Pol 

Descheemaecker, Günther 

  

 

De gemeenteraad  beslist op basis van het volgende: 

Wettelijk kader 

- artikel 40 van het decreet lokaal bestuur 

- artikel 423 van het decreet lokaal bestuur 

- Vlarema 

Aanleiding 

- analyse uitgevoerd door IVBO mbt de overname fase 1 

Procedure 

- beslissing van het college van burgemeester en schepenen d.d. 8 december 2020 betreffende de analyse 

van de overdracht van het beheer van het recyclagepark aan IVBO 

- beslissing van de gemeenteraad d.d. 17 december 2020 

- beslissing van het college van burgemeester en schepenen d.d. 7 september 2021 

Adviezen 

INTERN 

- eigen dienst: positief voor de overname van het transport en de verwerking van de selectief ingezamelde 

afvalstoffen.  Door de schaalvergroting kunnen betere voorwaarden worden gekregen waardoor de 
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gemeente financieel voordeel heeft. Bij de overname worden alle administratieve taken opgevolgd door 

IVBO, dit betekent een verminderde werklast bij de milieudienst mbt het opmaken van het 

jaarverslag/maandverslag voor OVAM en het opvolgen van de facturatie, dit betekent een vermindering 

van de administratieve taken op het recyclagepark, dit vermindert de werklast binnen de financiële 

dienst door het wegvallen van  alle facturen die betrekking hebben op het recyclagepark evenals voor de 

opmaak van de overheidsopdracht. Er moet wel bijzondere aandacht besteed worden aan de afspraken 

mbt opvolging en flexibiliteit tov de contractanten opdat de overdracht geen negatief effect zou hebben 

op de dienstverlening. 

- financiële dienst : De overname door IVBO van transport en verwerking van selectief ingezamelde 

afvalstoffen heeft een positief effect op het budget. Daarnaast betekent dit ook minder administratieve 

opvolging 

Motivering 

- de huidige contracten afgesloten door de gemeente lopen tot 1 maart 2022 

- het gefaseerd streven naar een regio aanpak mbt het beheer van huishoudelijke afvalstoffen past binnen 

de Vlaamse beleidsvisie 

- door een centraal beheer van het recyclagepark zijn er diverse schaalvoordelen /synergiën: transport- en 

verwerkingskosten , rapportage aan de hogere overheid, uitvoeren van verplichte onderzoeken, 

toepassen wettelijke bepalingen, opmaak gunning voor het ophalen en verwerken van de fracties, 

flexibel omgaan met aanvoer van bijzondere afvalstoffen zoals asbest, gemeenschappelijke 

communicatie, kennisdeling, ... 

- het overdragen van het beheer van het recyclagepark is maar zinvol als alle vennoten meestappen zodat 

de schaalvoordelen maximaal benut worden 

- het beheer kan overgedragen worden in fasen. Huidige beslissing betreft fase 1 : alle contracten worden 

gecentraliseerd en overgenomen door IVBO 

- de gemeente kan al dan niet instappen in de verschillende fases, het instappen in fase 1 zal inzicht 

bieden in het al dan niet relevant zijn om ook het beheer over te dragen 

- gelet op de gemaakte berekening door IVBO kan de overname door ivbo van het transport en de 

verwerking van de fracties leiden tot een verlaging van de uitgaven van 25% voor de gemeente 

Zedelgem zijnde 77 515 Eur hierbij is rekening gehouden met de huidige administratieve kosten en de 

centrale administratie in IVBO.  De huidige administratieve kosten zijn geschat  rekening houdend met 

een halftijds administratief medewerker 

- de beheer overdracht geldt voor volgende  fracties : gemengd bouwafval, inerte afbraakmaterialen, 

stortafval ,klasse II en III, kalkhoudend afval – gipsplaten, cellenbeton, asbesthoudend afval, houtafval, 

vlak glas, landbouwfolie, harde kunststoffen, piepschuim, aarde en graszoden, treinbiels, oude metalen, 

luiers, zachte plastics en plastic folies, autobanden, brandbaar grofvuil , groenafval  

- volgende fracties worden reeds beheerd door IVBO : KGA, PMD, papier en karton, glasbollen, AEEA, 

batterijen, autobanden, kringloopgoederen, matrassen 

- de gemeente kan de nu ingezamelde fracties behouden en heeft steeds de mogelijkheid om op 

eventueel nieuwe fracties in te spelen 

Dossierstukken 

- schrijven IVBO met referte BB/LOG 333.21 

- PP overname fase 1 

Besluit 

Artikel 1.- De gemeenteraad keurt de overdracht aan IVBO  van het transport en de verwerking van de op het 

recyclagepark selectief ingezamelde afvalstoffen goed. 

Artikel 2.– Deze beslissing wordt ter kennis gegeven aan IVBO.  

 

 

14. MOBILITEIT - AANVULLEND BLIJVEND POLITIEREGLEMENT BETREFFENDE EEN BLAUWE ZONE 

OP HET KERKPLEIN AARTRIJKE GELEGEN BRUGSESTRAAT 3 - BESLISSING 

 

Beraadslaging 

Raadslid Eddy De Wispelaere zegt dat hij leest dat dit advies reeds in 2019 gegeven werd en pas in 2021 

beslist wordt. Het raadslid wijst op de lange duur tussen advies en beslissing en vraagt of er problemen 

waren. Raadslid Eddy De Wispelaere zegt dat hij de mening toegedaan is dat alle blauwe zones best 
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herbekeken worden en dat er een algemene visie op blauwe zones in de gehele gemeente  moet komen 

aangezien er nu verschillende toepassingen zijn binnen de verschillende deelgemeenten. Schepen Jurgen 

Dehaemers zegt dat het punt over Aartrijke gaat, het is nu niet de bedoeling om discussies op te werpen 

omtrent een algemeen beleid rond blauwe zones. De schepen zegt dat vragen en suggesties aan bod kunnen 

komen in de verkeerscommissie en dat het raadslid deze vragen steeds aan zijn fractielid Ann Pattyn kan 

meegeven  aangezien zij in de verkeerscommissie zetelt. Voorzitter Bart Vergote duidt dat raadsleden steeds 

vragen kunnen stellen maar dat ze zich dienen te houden aan de inhoud van het geagendeerde punt. 

Schepen Jurgen Dehaemers zegt dat hij zal uitzoeken bij de dienst mobiliteit waarom dit punt nu pas ter 

beslissing voorgelegd wordt en de schepen vervolgt dat hij de gemeenteraad verder zal informeren. Raadslid 

Martine De Meester zegt dat de bezorgdheden van raadslid De Wispelaere omtrent  een algemeen beleid 

rond blauwe zones recent in de verkeerscommissie aan bod kwamen en dat raadslid Ann Pattyn niet op de 

hoogte hiervan kon zijn omdat ze de vergadering vroegtijdig moest verlaten. 

 

Stemming over dit besluit: 
Voor Tegen Onthouden 

Vermeulen, Annick 

Bruneel, Jochen 

Crutelle, Paul 

Debruyne, Wino 

Dehaemers, Jurgen 

Demeulemeester, Ilse 

Devriendt, Ann 

Goes, Ellen 

Haesaert, Peter 

Naessens, Arnold 

Pollet, Sofie 

Timmerman, Stijn 

Vander Meulen, Krista 

Vanhollebeke, Martine 

Vanrobaeys, Katrien 

Vergote, Bart 

Vermeulen, Charlotte 

Vlaemynck, Wouter 

Walcarius-De Maré, Katrien 

De Meester, Martine 

Lahousse, Ivan 

De Wispelaere, Eddy 

Pattyn, Ann 

Denys, Pol 

Descheemaecker, Günther 

  

 

De gemeenteraad beslist op basis van het volgende: 

Wettelijk kader 

- wet betreffende de politie van het wegverkeer, gecoördineerd bij het Koninklijke besluit van 16 maart 

1968 

- nieuwe gemeentewet van 24 juni 1988 

- decreet van 16 mei 2008 betreffende de aanvullende reglementen op het wegverkeer en de plaatsing en 

bekostiging van de verkeerstekens 

- artikel 42 van het gemeentedecreet 

- koninklijk besluit van 1 december 1975 houdende het algemeen reglement op de politie van het 

wegverkeer 

- ministerieel besluit van 11 oktober 1976 waarbij de minimum afmetingen en de bijzondere 

plaatsingsvoorwaarden van de verkeerstekens wordt bepaald 

- besluit van de Vlaamse Regering van 23 januari 2009 betreffende de aanvullende reglementen op het 

wegverkeer en de plaatsing en bekostiging van de verkeerstekens 

- omzendbrief MOB/2009/01 van 3 april 2009 
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- gemeenteraadsbeslissing van 28 november 2019 betreffende de belasting op het parkeren in een zone 

met beperkte parkeertijd (blauwe zone) of op een openbare weg met blauwe zone reglementering van 

motorvoertuigen, hun aanhangwagen of onderdelen - aanslagjaren 2020-2025 

Aanleiding 

- Verhuis van het Sociaal huis naar Zedelgem 

- Vraag van een omwonende om de blauwe zone weg te halen. 

Procedure 

- het aanvullend blijvend politiereglement betreffende een blauwe zone op het kerkplein Aartrijke 

gelegen Brugsestraat 3 goedgekeurd door de gemeenteraad op 25 februari 2016 

- het college van burgemeester en schepenen d.d. 19 januari 2016 stelt voor om de blauwe zone op het 

kerkplein te beperken tot twee parkeerplaatsen. 

Adviezen 

INTERN 

- andere gemeentelijke diensten: verkeerscommissie: positief advies voor afbouwen van de bestaande 

blauwe zone op het kerkplein te Aartrijke, gelegen Brugsestraat 3. 

EXTERN 

- politie: vraag om per parkeerplaats signalisatie te voorzien 

Motivering 

- De blauwe zone werd in 2014 ingevoerd voor een duur van maximum 2 uur. In 2016 werd de maximale 

parkeerduur verminderd naar 1 uur om voldoende rotatie te hebben voor het Sociaal huis. 

- Gezien het sociaal huis gevestigd is in het gemeentehuis van Zedelgem valt deze specifieke parkeernood 

weg. 

- De Brugsestraat is voorzien van een blauwe zone ter hoogte van de handelszaken tot aan het kruispunt 

met de A. Mervilliestraat. 

- Bij het inrijden op de markt zijn er twee langsparkeerplaatsen met een beperkte parkeerduur van 1 uur 

die worden behouden. 

- Van de parkeerplaatsen op de markt langs de kerk worden er 2 parkeerplaatsen met beperkte 

parkeerduur behouden aanliggend aan de mindervalide parkeerplaatsen. 

- het is aangewezen om per parkeerplaats signalisatie te voorzien om de blauwe zone aan te geven 

Dossierstukken 

- verslag VKC 9 september 2019 

- uittreksel Gemeenteraadsbeslissing 25 februari 2016 

- Principiële beslissing college 22 juni 2021 

Besluit 

Artikel 1. - Een zone met beperkte parkeertijd wordt ingevoerd ter hoogte van Brugsestraat 3 te Aartrijke op 

het brede voetpad ter hoogte van de bebouwing. 

De maximale parkeerduur is 1 uur. 

Artikel 2. - Deze maatregel zal kenbaar gemaakt worden door het verkeersbord E9a met onderborden ‘VIIb’, 

VIIc ‘1 uur’ en ‘Xa’. 

Artikel 3. -Op het kerkplein, gelegen Brugsestraat 3 te Aartrijke, wordt op twee parkeerplaatsen gelegen 

naast de kerk parkeren met beperkte parkeertijd (blauwe zone) ingevoerd. 

De maximale parkeerduur is 1 uur. 

Artikel 4.- Deze maatregel wordt aangeduid door de verkeersborden E9a met onderborden ‘VIIb’ en VIIc 

‘1uur’. 

Artikel 5.- Alle overtredingen op de voorschriften vallen onder het bovengenoemde belastingsreglement van 

28 november 2019. 

Artikel 6.- Het gemeenteraadsdossier d.d. 25 februari 2016 betreffende het invoeren van een blauwe zone op 

het kerkplein Aartrijke gelegen Brugsestraat 3 komt te vervallen. 

 

 

15. VRAGEN EN ANTWOORDEN 

 

15.1. Vraag van raadslid Martine De Meester naar stand van zaken in dossier Ventilus 

 



 

24 

Graag had ik op de gemeenteraad van 25 november van Schepen Arnold Naessens een update gekregen van 

de stand van zaken in het dossier Ventilus.  

We konden allemaal via media horen dat de aanstelling van een convenant de verschillende partijen niet 

echt dichter bij elkaar bracht. 

 Elia blijft bij de oorspronkelijke visie waarbij het vervoer van duurzame energie bovengronds zou moeten 

gebeuren, nochtans zijn er andere mogelijkheden en zijn er voorbeelden dat dit wel degelijk ondergronds 

zou kunnen. 

De vraag van de Zedelgemse actiegroep die een groot deel van de burgers uit de "bedreigde" regio op ons 

grondgebied vertegenwoordigt blijft om niet akkoord te gaan met een bovengronds traject.  

Schepen Naessens is betrokken geweest bij de vergaderingen met de convenant en met de verschillende 

stake-holders . Op mijn vraag om ons als gemeenteraad regelmatig op de hoogte te houden antwoordde hij 

vorig jaar reeds positief. Toch is een update van info reeds een hele tijd geleden. 

Bij deze dus graag agenderen voor de komende gemeenteraad. 

 

Schepen Arnold Naessens licht de stand van zaken toe. Er is een verzoekschrift naar het Vlaams Parlement 

overgemaakt vanuit de burgerplatformen. De regering heeft daarom beslist een intendant aan te stellen. Er 

waren aparte werkgroepen en in oktober is er een algemene terugkoppeling gebeurd .De taak van de 

intendant is de inventarisatie van vragen en het verkrijgen van antwoorden  samen met een team 

(professoren gezondheid en energie) en het formuleren van antwoorden en adviezen aan de Vlaamse 

regering. De schepen verwijst naar de site https://ventilusintendant.be/nieuws/ waarop de informatie terug 

te vinden is. Belangrijk is dat er een nieuw gegeven namelijk het energie\_eiland van 3.5 GW in beeld kwam 

nadat de onderzoeken zijn gebeurd rekening houdende met 2.1 GW. Treffend was dat de professor in kwestie 

hiervan niet op de hoogte was. Wat gezondheid betreft: het gebruik van elektriciteit veroorzaakt een 

blootstelling aan elektrische en magnetische velden. Het debat over de mogelijke effecten op de gezondheid 

is belangrijk. Het wetenschappelijk antwoord is complex wat de effecten betreft. Wel zijn er consistente 

bevindingen in epidemiologische studies t.a.v. kinderleukemie. De schepen concludeert dat de studies 

waardevol zijn en dat het college de intentie heeft om, in nauw overleg met het actiecomité en de advocaat, 

om verder te reageren. Het is nu wachten op de scopingsnota en dan kunnen er verdere stappen gezet 

worden. 

 

15.2. Vraag van raadslid Günther Descheemaecker in verband met faciliteiten voor elektrische 

wagens 

 

Het is niemand ontgaan dat we in de nabije toekomst meer en meer elektrische wagens in het straatbeeld 

gaan zien. Te beginnen met de bedrijfswagens die vanaf 2026 enkel nog elektrisch mogen zijn, met dan een 

overgang naar een verbod op de verkoop van wagens met fossiele brandstoffen in het algemeen.  

Niet iedereen beschikt over een garage of een oprit. Dit betekent dat er zal moeten opgeladen worden op het 

openbaar domein.  

Het voorzien van extra laadpalen langs de openbare weg, in wijken en pleinen is één ding, daar verwachten 

we dan ook extra inspanningen van de lokale overheden.  

Maar, het is ook mogelijk om veilige faciliteiten te voorzien voor mensen waarbij de wagen voor de deur 

geparkeerd staat zonder dat de kabel over het voetpad ligt.  

In Brugge is men gestart met matten waardoor de kabel loopt of een kabelgoot die in het voetpad loopt. 

Nadeel is daar dat er nog steeds gevaar is voor vallen of struikelen.  

Echter zijn er ook alternatieven zoals een profiel aan de gevel of zelfs een paal in de voortuin die zo de kabel 

begeleidt via de lucht op een veilige hoogte en de passanten totaal niet stoort.  

Hoe ziet het bestuur deze problematiek aan te pakken en is men een onderzoek aan het doen naar 

alternatieven zoals hierboven al vermeld?  

- er zijn ook heel wat subsidies te verkrijgen: heeft het CBS al zicht op hoeveel aanvragen er waren in de 

gemeente tot op vandaag bij de vlaamse overheid?  

- zal hier extra publiciteit voor gemaakt worden in onze gemeente?  

- is er een actieplan? 

 

Schepen Jurgen Dehaemers zegt dat de antwoorden niet zomaar te definiëren en te benoemen zijn in een 

paar woorden en zinnen. De schepen verwijst naar zijn schriftelijk antwoord en haalt er diverse aspecten uit. 
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Een globale (gemeentelijke) aanpak zal zich niet beperken tot 1 maatregel maar zit verspreid over 

verschillende diensten (milieu, verkeer, ruimtelijke ordening, technische dienst, financiën,...) alsook over een 

gans tijdsbestek (nu al acties ondernomen, zijn er nog lopende en staan er in de pipeline). De schepen somt 

aspecten op bvb. het plaatsen van kabels over het voetpad kan voor een zekere bijkomende problematiek 

van toegankelijkheid / gebruik van het openbaar domein zorgen, er wordt een laadpunt geïnstalleerd op 

eigen terrein, het laden kan niet plaatsvinden op locaties waar laden en lossen of parkeren verboden 

is, tijdens het laden dient rekening gehouden te worden met de buren, de elektrische kabel moet in goede 

staat zijn, de openbare parkeerplaats enz. De schepen duidt dat er afgesproken is om in eerste instantie 

tijdens de volgende verkeerscommissie een terugkoppeling te doen rond de effectieve kostprijs voor het 

installeren van publieke laadpalen op buurtniveau en het gebruikerstarief die hier tegenover staat (tov de 

private kost voor het opladen aan de eigen woning). Er is reeds een inventarisatie opgemaakt van de 

bestaande publieke parkeerplaatsen maar deze heeft zeker nog wat verfijning nodig om tot een buurtniveau 

te worden gebracht. Wat de vraag betreft omtrent de subsidieoproep rond semi-publieke laadpalen voor 

bedrijven werd de projectoproep uiteraard ook door de gemeente breed gecommuniceerd, zo onder meer 

via het ondernemersloket. Bij een volgende oproep zullen de dezelfde directe communicatie herhalen. Bij 

een navraag bij het Departement voor Mobiliteit en Openbare Werken blijken er zich 2 bedrijven te hebben 

ingeschreven voor de subsidies. Het gaat over 1 semi publiek laadpunt bij De Kronemolen en 4 laadpunten 

bij Gheeraert transport in Loppem. Raadslid Günther Descheemaecker zegt dat hij alternatieven bezorgde 

aan de dienst mobiliteit. 

 

 

16. GOEDKEURING NOTULEN VAN DE VORIGE VERGADERING 

 

Stemming over dit besluit: 
Voor Tegen Onthouden 

Vermeulen, Annick 

Bruneel, Jochen 

Crutelle, Paul 

Debruyne, Wino 

Dehaemers, Jurgen 

Demeulemeester, Ilse 

Devriendt, Ann 

Goes, Ellen 

Haesaert, Peter 

Naessens, Arnold 

Pollet, Sofie 

Timmerman, Stijn 

Vander Meulen, Krista 

Vanhollebeke, Martine 

Vanrobaeys, Katrien 

Vergote, Bart 

Vermeulen, Charlotte 

Vlaemynck, Wouter 

Walcarius-De Maré, Katrien 

De Meester, Martine 

Lahousse, Ivan 

De Wispelaere, Eddy 

Pattyn, Ann 

Denys, Pol 

Descheemaecker, Günther 

  

 

In uitvoering van artikelen 32, 285 en 286 van het Decreet Lokaal Bestuur en de bepalingen van het 

huishoudelijk reglement voor de Gemeenteraad, vastgesteld in zitting van 18 april 2013 en latere wijzigingen 

werden de ontwerpnotulen van de vorige raadsvergadering ten minste acht dagen voor de dag van de 

vergadering ter beschikking gesteld van de gemeenteraadsleden. Elk gemeenteraadslid heeft het recht 

tijdens de vergadering opmerkingen te maken over de redactie van de notulen van de vorige vergadering. Als 

die opmerkingen door de gemeenteraad worden aangenomen, worden de notulen in die zin aangepast. Als 
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er geen opmerkingen worden gemaakt over de notulen van de vorige vergadering, worden de notulen als 

goedgekeurd beschouwd.  

 

 

Voorzitter Bart Vergote schorst de zitting en gaat over naar de zitting van de raad voor maatschappelijk 

welzijn. Daarna wordt de zitting van de gemeenteraad verdergezet met het besloten gedeelte van de 

gemeenteraad. 

 

 

17. BESLOTEN 

 

 

18. PERSONEEL- OVERDRACHT PERSONEELSLID VAN HET OCMW NAAR DE GEMEENTE -BESLISSING 

 

 

De zitting wordt gesloten. 

 

GOEDGEKEURD 

Sabine Vermeire  

Algemeen directeur  

Bart Vergote 

Voorzitter 

 


